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Írásbeli kérdés

„Mekkora összegeket fizettek ki szakértői, jogi tanácsadásra az M5 és M6 koncessziós szerződései
kapcsán 2004 és 2005 folyamán?" címmel a Házszabály 91 .§ alapján írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Kóka János .gazdasági és közlekedésügyi miniszter úrhoz

Tisztelt Miniszter Úr!

Az M5 és M6 koncessziós szerződése költségvetési pénzből biztosítja az autópályák építését,
üzemeltetését, fenntartását . Így van ez még akkor is, ha azt a jövőben a rendelkezésre állási díjban
folyósítja. Költségvetési pénzről lévén szó közvetlenül vagy közvetetten, közérdek a szerződés
megkötésére, folyamatos ellenőrzésére fordított műszaki és jogi tanácsadói pénzek összegének
nyilvánossága
Kérem, ismertesse, hogy a tárca illetve háttérintézményük (NA Rt . . .stb) keretéből vagy a koncessziós
félre áthárítva a kifizetést mekkora összeget fizettek ki 2004-2005-ben?
Kérem válaszát arra vonatkozóan is, hogy az M6-os koncessziós szerződésének ellenőrzésére kiket
vonnak be, és igaz-e az információ hogy EUROUT Kft . mindezért kb . 1 milliárd forintot szándékozik
felvenni?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2005 . április 28 .

Manninger J
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